
Referat for Afdelingsbestyrelsesmødet den 10. juni 2024 
 
Afbud.  
Tina 
 
Sidste Referat Godkendt 
Dagsorden Godkendt 
 
Nyt fra administrationen. 
- Markvandring bliver mandag d. 17. juni 2024 fra 14.30 - 16.00. Aftales med Erik fra 
administrationen. 
 
Nyt for afdelingen. 
-eventen- med affaldssortering- 
Fra 12.00 - 18.00 ved Blok 3. Bestyrelsesmedlemmer deltager løbende gennem 
arrangementet, Bestyrelsen bidrager med udvalg af drikkevarer. Beløbsrammen sat til ca. 
500,00 fra afd. 11 budget 
 
 
- opfølgning på emner fra sidste møde. 
- Sedler omkring oprydning og rengøring af brugere godkendt og hængt op. Der bliver printet og 
opsat på engelsk også. 
 
-Opfølgning på Årshjul. 
Fra Årshjulet: 
- Affalds-/indsamlings Event i efteråret: Forslået er.  
Vi forsøger at arrangere eventen til søndag den 6. oktober 2024. Start og Slut i Kaffé Cozy: Start 
kl. 11.00 med kaffe/the. Pause ved 11.00 tiden med kaffe/the. Slut kl. 13.00 med lidt let spise. 
Kræver indkøb af affaldsposer. 
Invitation laves til næste bestyrelsesmøde. 
 
- Bestyrelsens beretning til Afdelingsmødet: 
Oversigt over aktiviteter. 
Oversigt over hvad der er blevet lavet i afd. 11. 
Hegn ved boldbanen. 
Madpakkehuse. 
Altaner. 
Nye køkkener udskiftes løbende. 
Nogle borde/bænke sæt er blevet repareret, i stedet for fjernet eller udskiftet, som der var 
ønsket ved sidste Afdelingsmøde. 
 
Kort Pædagogisk oplæg om, hvordan tingene hænger sammen: 
- sammenhæng mellem tiltag og udgifter (husleje) 



- hvilke opgaver viceværterne har bl.a. også servicerer de andre afd. i Iabf. 
 
Evaluering af årets beboeraktiviteter. 
Tysklandsture x 2, fungerer godt. 
Mandagsklubben fungerer godt. 
 
 
 
Sedler om rengøring og bruger oprydning er hængt op. 
 
Tina har meldt afbud til bestyrelsesmødet og har ikke videregivet udlåns-reglementet hun 
skulle lave, så Muhammed kontakter Administrationen om de kan give os en kopi af det fra 
Savneparken. eller om de kan lave en standard aftale til os. 
 
 
-SØGES- skiltet og dettes formål er genoplivet, da der kom en ny tilmelding. 
Hans og Morten aftaler indbyrdes hvordan de vil få det til at virke. 
 
 
Nyt fra beboerne / Indkomne forslag, vis mail/brev/tlf./postkasse. 
 
Fra postkassen:  

1) Kan det lade sig gøre at børn ikke kommer i teltet til afdelingsmødet. Det er 
svært at høre, når børn taler, mens der er oplæg. 
Svar: Vi synes, at børn er velkomne, men at børn - ligesom voksne - skal være 
stille nok til at alle kan høre, hvad der bliver sagt. 
2) Er det muligt at få kaffe, sodavand, øl under mødet og sidde ved borde i stedet 
for blot at sidde på fritstående stole. 
Svar: det synes vi lyder som en god idé. Vi overvejer om det vil være en god idé 
med en pause i mødet, hvor man kan snakke med andre ved bordet? 
 

 Beboer henvendelse: 
Der er for meget larm fra madpakkehusene- i hvert fald fra mellem blok 8 og blok 
9. De står så tæt på altanerne.  
Vi opfordrer til at vedkommende indsamler støtte/oplysninger fra naboerne, så 
problemets omfang kan blive afdækket. 
 
Placeringen af madpakkeskurene tages op til markvandringen. 

 
 
Eventuelt. 
Intet at berette. 
 
  

 



   
 
 
 


